

Maryknoll Fathers' School
Fieldtrip to Inner City Area - Sheung Wan

20 December 2017

Dear F.5X2 Parents/Guardians,

In order to enrich our students' knowledge in the urban development of Hong Kong, the geography department of our school is going to organize a fieldtrip to Sheung Wan to study the urban development of inner city.

Details are as follows:

Date: 3 January 2018 (Wednesday)
Fieldtrip time: 2:30 pm – 4:30 pm
Venue: Sheung Wan
Time & place of assembly: **1:45 pm sharp** at MFS main gate
Time & place of release: Around 4:30 p.m. at Sheung Wan MTR Station
Teachers- in- charge: Ms Lam Wai Yi

Please complete and sign the e-notice on or before 2 January 2018 (Tuesday). For any enquiries, please feel free to call Ms Lam Wai Yi at 2777 5117.

*All F. 5X2 Geography students must attend the fieldtrip as they need to hand in a group fieldtrip report (4 to 5 members a group). Any student not attending should stay at school and submit a parent's letter.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang Lobo
Principal

瑪利諾神父教會學校
上環內城區城市發展考察

敬啟者：為提高學生對本港城市發展的認識，本校地理科老師將會帶領中五 X2 班學生前往上環，進行內城區城市發展考察活動。

詳情如下：

日期： 二零一八年一月三日（星期三）
考察時間： 2:30 pm – 4:30 pm
考察地點： 上環
集合時間及地點： 下午1:45於本校正門
解散時間及地點 ： 約下午四時三十分於上環港鐵站
領隊老師 ： 林慧儀老師

請閣下於一月二日(星期二)或之前，簽署電子通告。如有疑問，歡迎致電 2777 5117 向林慧儀老師查詢。

所有中五 X2 班選修地理科同學必須出席此項活動。同學亦須於活動後繳交報告（4-5 人一組）。未能參與者，須附上家長信列明原因，並於上述活動時間留校。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一七年十二月二十日